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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de staatssecretaris van Economische
Zaken over het forum standaardisatie.
(Ingezonden 9 december 2009)

1
Wat is uw reactie op het artikel
«Overheid dwingt standaarden niet
af?»1

2
Was het u bekend dat er met twee
lijsten gewerkt wordt? Zo ja, wat was
de reden dat u dit niet als
belemmering zag voor uw plan
Nederland Open in Verbinding?

3
Is het niet juist de intentie van NOiV
dat open standaarden worden
afgedwongen omdat ze nu te weinig
gebruikt worden en niet om
standaarden die al algemeen
geaccepteerd zijn te promoten?

4
Denkt u dat het hanteren van twee
lijsten het realiseren van Nederland
Open in Verbinding kan bemoeilijken?
Zo nee, waarom niet?

5
Wat is uw reactie op de opmerking
van Marc Vloemans dat het hanteren
van twee lijsten een bom onder het
plan Nederland Open in Verbinding
legt?

6
Wat gaat u ervoor doen om te zorgen
dat de gangbare standaarden ook

onder het «comply or
explain»-regime gaan vallen?

1 Webwereld, 20 november 2009
http://webwereld.nl/nieuws/64342/overheid-
dwingt-cruciale-standaarden-niet-af.html#
source=news_overview
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